
Referat af ekstra skolebestyrelsesmøde d. 13.12.23 

 

Deltagere: Kristina, Kirstine, Benedikte, Birger, Annika og Allan 

Gæst: Daniel Jensen fra IKA 

 

Oplægget har været sendt ud på forhånd.  

 

Det som kræver noget særligt for os vil være at skulle kunne håndtere lektiecafe og morgenmad.  

Eleverne skal motiveres og tage ejerskab af linjen.  

 

Skulle vi køre morgenmad på hele skolen, hvis vi alligevel ruller det ud her? 

Vi skal her være opmærksomme på økonomi og brug af ressourcer.  

Tydelighed omkring morgenmad – der er en del af linjen, så det forventes, at man spiser morgenmad.  

 

Linjerne er lidt særlige. Vi skal være enige og tydelige omkring, hvad sportslinjen får, som vi ikke tilbyder de 

andre.  

Vi skal være opmærksomme på, at det ikke må tage noget fra det almene. Vi skal være skarpe på at få 

kommunikeret godt, så vi ikke mister de elever, der ”bare” gerne vil være i det almene. Vi skal også være 

opmærksomme på at sikre på, at almenklasserne har det godt og får tilført midler og goder.  

 

Dennis præsenterede IKA for bestyrelsen.  

 

Bestyrelsen bemærker, at det er en linje, hvor man skal være glad for at dyrke sport og ikke kun være 

elitesportsudøver.  

 

Der skal laves en procesplan. Der skal være noget klar til roadshows samt til åbent hus.  

Vi vil gerne drøfte proces med medarbejderne d. 10.1 på LMU.  

 

Bestyrelsen spurgte ind til, om IKA kunne udvide sportsgrene, så det gik ud over de fysiske idrætsgrene, 

f.eks. skak. Det siger Dennis, at det kan man godt.  

 

Input: kostvejleder, mentaltræner, §18 

 

Bekymring ift. hvis der kun er 2 elever til morgentræning ift. brug af ressourcer.  

Hvis man kan lægge sin egen træning i morgenpositionerne, så vil der være mulighed for det. Det skal 

formidles tydeligt.  

 

Tilføje i beskrivelsen at man skal passe sin skole.  

Vi laver en ramme til, at der bliver mulighed for at udøve sig sport. Derudover bliver der ikke lavet særlige 

rammer.  

 

 

Farer: 

Branding og økonomi 

Den rigtige målgruppe – splittelser i grupperinger i fællesskabet 

 



IKA har fokus på det pres, som unge oplever i dag i skoledelen.  

 

De fremmødte forældrevalgte stemte for en sportsklasse på Campusskolen. 

 

Næste skridt er, at Kristina tilretter i samarbejde med Dennis og IKA. Kristina tager det med i LMU d. 10.1 

og vender tilbage til bestyrelsen d. 17.1.  

 

Kirstine har et ønske om, at vi får delt på facebook, så det kan deles videre i verden.  

 

Folderen omkring EUD sendes til bestyrelsen og bestyrelsen er orienteret omkring nuværende status.  

 

 

 

 

 

 


